



Hong Kong Treble Choirs' Association 香港童聲合唱協會
Membership Application Form
會員申請表

Hong Kong Treble Choirs' Association was founded in 1997. It is a registered charity aiming to promote youth and children singing and music education. It creates exchange opportunities among Hong Kong, Mainland China and other countries.

A member of HKTCA will be entitled to use the Choral Music Information Centre, receive our journal *Treble Voice* and worldwide choral news; enjoy a discount on books, scores and activities organized by HKTCA. Members are eligible to register as voters of Arts Interests Representative in HKADC.

香港童聲合唱協會於1997年成立，是註冊非牟利團體，旨在推動香港青少年和童聲合唱及音樂教育發展，提高本地合唱水平，並促進國內外合唱交流。

會員可使用及借閱合唱資料中心的書籍和歌譜、收到「童聲」會訊和有關世界合唱的資訊及享有本會所舉辦活動及購買歌譜時的特別折扣優惠。會員亦有權登記成為藝術發展局藝術範疇代表選民。

Membership Fee for the year 2009-2010
(1st Oct 09 ~ 30th Sep 10)

二零零九至二零一零年度會員費
(零九年十月一日至一零年九月三十日)

- \$200 for Current Individual Member
 \$250 for Individual Member
 \$400 for Current Group Member
 \$500 for Group Member (school or choir)

- \$200 個人會員 (續會)
 \$250 個人會員
 \$400 團體會員 (續會)
 \$500 團體會員 (適合學校或合唱團)

* Please tick the appropriate box

* 請在合適方格內加剔

姓名 / 團體名稱 Name of Individual / Organisation :

(中)Chinese _____ 會員編號 Membership No.: _____

(英)English _____

團體負責人姓名 Person in Charge of Group Member :

(中)Chinese _____ (英)English _____

個人 / 團體負責人身份證號碼 I.D. Card Number of Individual or Person in Charge :

_____ ()

聯絡電話 Telephone : _____ 手提電話 Mobile Phone : _____

傳真 Fax : _____ 電郵 Email : _____

通訊地址 Correspondence Address : _____

Payment Method:

Please hand in this application form with the cheque payable to **Hong Kong Treble Choirs' Association Limited**. You can also bank in the membership fee to our Shanghai Commercial Bank account: 346-14-05691-1 and send us the bank slip. We will mail the membership card and receipt to you upon receiving your application.

付款方法:

請將支票(抬頭寫「香港童聲合唱協會有限公司」)寄往本會或可把費用以現金存入本會於上海商業銀行之戶口: 346-14-05691-1, 並把入數紙寄回或傳真到本會。收到申請後, 本會會將會員證及收據寄給閣下。

香港鯉魚涌康山道1號康怡廣場辦公大樓704室

Room 704 Kornhill Plaza Office Tower, 1 Kornhill Road, Quarry Bay, Hong Kong

電話(Tel) : (852) 2381 9262 傳真(Fax) : (852) 2380 7302

電郵(Email) : info@hktreblechoir.com

網址(Web Site) : http://www.hktreblechoir.com/